

**UCAPAN DASAR SDR. MAH SIEW KEONG**  
**PRESIDEN NASIONAL PARTI GERAKAN RAKYAT MALAYSIA**  
**(GERAKAN)**  
**PERSIDANGAN PERWAKILAN NASIONAL KE-44 2015**  
**AHAD, 18 OKTOBER 2015**

Saya ingin merakamkan ucapan terima kasih kepada Perdana Menteri kita, merangkap Pengerusi Barisan Nasional, Yang Amat Berhormat Dato' Seri Najib Tun Razak kerana sudi hadir serta merasmikan Persidangan Perwakilan Nasional kami yang ke-44. Kami juga amat terharu dengan kehadiran rakan-rakan daripada parti-parti komponen Barisan Nasional, wakil-wakil dari pertubuhan bukan kerajaan (NGO) serta rakan-rakan media yang hadir bersama kami pada hari ini. Saya turut mengalu-alukan kehadiran para perwakilan serta berterima kasih kepada semua yang telah bekerja keras dan bertungkus lumus bagi memastikan Persidangan Perwakilan Nasional pada kali ini Berjaya dan berjalan dengan lancar.

**(A) MENGHADAPI DUNIA YANG KIAN BERGOLAK**

A1 Kita bertemu pada hari ini dalam suasana Malaysia yang aman dan selesa namun hakikatnya kita perlu sedar bahawa kita kini hidup dalam dunia yang sedang bergolak hebat. Mengambil beberapa contoh yang amat ketara dan membimbangkan - ketidakstabilan dan permusuhan di Afrika Utara selepas berlakunya *Arab Spring*, perang saudara di Syria dan Yaman, sehingga membawa kepada krisis pelarian di Eropah; kemungkinan berlakunya perpecahan di Sepanyol dan Britain, krisis ekonomi di Euro-Zone serta krisis hutang Greece, penurunan mata wang serta penurunan nilai dan kejatuhan pasaran saham di beberapa negara, termasuk China; penindasan dan pemberontakan kumpulan minoriti di beberapa negara. Semua ini menyumbang kepada kesuraman global.

A2 Malaysia tidak terlindung dari dengan krisis dan cabaran tersebut kerana kita mengamalkan sistem ekonomi terbuka dan masyarakat terbuka yang saling berhubung dengan dunia menerusi kemajuan komunikasi dan

pengangkutan. Dalam proses tersebut, Malaysia telah mengambil pendirian yang kukuh tegas dan terpuji di arena global, bermula dengan saranan kepada Pergerakan Global Kumpulan Sederhana oleh Perdana Menteri di Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (PBB) pada tahun 2010. Perdana Menteri menegaskan komitmen tersebut sekali lagi ketika berucap di Perhimpunan Agung PBB serta Sidang Kemuncak Pengaman PBB baru-baru ini. Kami menyanjung ketegasan Perdana Menteri di peringkat global.

A3 Sambil memainkan peranan yang kian aktif di pentas dunia menerusi keahlian dalam Majlis Keselamatan PBB Malaysia turut memainkan peranan penting dalam Pertubuhan Negara-Negara Asia Tenggara (ASEAN) selaku Pengerusi ASEAN bagi tahun ini. Sejak sepuluh (10) bulan lalu, banyak perkara berjaya dicapai dalam usaha menggalakkan penyatuan Komuniti Ekonomi ASEAN, sambil memperkukuhkan kedudukan berkecuali ASEAN dalam geopolitik global demi memastikan keamanan dan keselamatan di rantau ini. Malaysia benar-benar telah menunjukkan sifat kepimpinannya dalam ASEAN.

A4 Gerakan turut menyambut baik hasil rundingan Perjanjian Perkongsian Trans Pasifik (TPPA). Malaysia telah dan akan terus menjadi negara perdagangan. Dari era Kesultanan Melaka ke era Malaysia moden, Malaysia telah berkembang pesat apabila kita bersifat terbuka dan berhubung dengan ekonomi global. Menurut laporan Credit Suisse, TPPA akan meningkatkan KDNK Malaysia sebanyak 5%. Selain itu, Malaysia bakal memiliki pasaran seramai 800 juta orang dengan hampir tiada halangan perdagangan. Kami juga percaya bahawa kita perlu mengadakan perbincangan yang rasional dan telus di peringkat kebangsaan mengenai TPPA dan kami akan memainkan peranan kami.

## **B MEMACU EKONOMI DEMI KEPENTINGAN SEMUA**

B1 Berbalik kepada hal domestik negara, kita tidak boleh menafikan bahawa beberapa tahun yang lepas sangat mencabar dan ia telah menjadi semakin genting sejak beberapa bulan kebelakangan ini. Pemimpin pembangkang

dan sesetengah pengkritik luar negara baru-baru ini telah menggambarkan Malaysia sebagai sebuah "negara gagal," dari segi ekonomi dan pentadbiran, atau "negara rapuh," dari segi politik dan hubungan antara kaum dan agama. Kebanyakan rakyat Malaysia yang waras dan rasional akan berpendapat bahawa kedua-dua (2) terma tersebut sebagai adalah terlampau . Sungguhpun begitu, kita tidak boleh nafikan bahawa kita menghadapi masalah, dengan pelbagai isu-isu utama yang kian membara dan boleh mengugat kestabilan dan keharmonian negara jika tidak diselesaikan dengan baik.

- B2 Mari kita lihat bidang ekonomi dan pentadbiran. Tidak syak lagi, sejak Dato 'Sri Najib mengambil alih jawatan Perdana Menteri pada tahun 2009, beliau telah mengorak langkah secara kreatif dan aktif menerusi Program Transformasi Negara; memberi tumpuan berkaitan isu kebimbangan rakyat dengan meningkatkan pengurusan prestasi, meneroka dan mengeksploitasi inisiatif-inisiatif ekonomi baru. Kita telah mencapai kemajuan besar termasuk bergerak ke arah industri berteknologi tinggi dan perkhidmatan bermutu tinggi. Berdasarkan Indeks Daya Saing Global yang disusun oleh Forum Ekonomi Dunia, Malaysia telah terus meningkat dari No. 25 pada tahun 2012 kepada No. 18 pada tahun 2015. Dari segi Indeks "Kemudahan Menjalankan Perniagaan" yang disusun oleh Bank Dunia, kedudukan kita telah semakin meningkat dari No. 23 pada tahun 2010 kepada No. 6 pada tahun 2014. Kedudukan yang kian meningkat ini membuktikan bahawa Malaysia bukan sebuah "negara gagal." Namun begitu, kita perlu sentiasa memperbaiki diri kita, kerana negara lain juga terus berusaha dan bergerak maju ke hadapan.
- B3 Menentang kritikan terhadap Bantuan Rakyat 1Malaysia (BR1M), Gerakan masih merasakan bahawa BR1M adalah tepat, sama seperti skim-skim yang serupa turut dilaksanakan di negara maju seperti Singapura dan Hong Kong. Malah, Gerakan menggesa supaya bayaran BR1M dinaikkan, di samping langkah-langkah yang lebih berkesan dilaksanakan dengan tujuan untuk mengawal dan mengurangkan kenaikan kos. Sepatutnya kredit cukai yang lebih tinggi diberikan kepada keluarga berpendapatan sederhana, khususnya mereka yang mempunyai anak. Kami turut mencadangkan agar

semua isi rumah yang berpendapatan kurang daripada RM5,000.00 sebulan diberikan potongan cukai bagi bayaran Cukai Barangan dan Perkhidmatan (GST) sama seperti potongan cukai untuk insurans, KWSP dan lain-lain perbelanjaan. Ini akan memberi sedikit kelegaan kepada keluarga berpendapatan sederhana, sementara BR1M menyediakan bantuan dalam bentuk wang tunai yang lebih diperlukan untuk golongan berpendapatan rendah.

- B4 Gerakan telah membentangkan beberapa cadangan untuk Rancangan Malaysia ke-11 (RMK-11) dan Bajet 2016. Antaranya adalah menggesa pengenalan skim "gaji top-up" di mana gaji semua rakyat Malaysia yang berpendapatan kurang daripada RM 2,500 bakal digandakan gaji mereka menjelang tahun 2020 dengan kos kenaikan ini ditanggung dan dikongsi bersama oleh kerajaan dan majikan, dengan syarat bahawa pekerja tersebut mesti komited untuk kekal dengan majikan serta menunjukkan peningkatan produktiviti melalui beberapa skim penilaian beberapa KPI. Ini merupakan langkah konkrit untuk mencapai matlamat utama RMK-11 untuk menggandakan putara pendapatan isi rumah 40 peratus terendah (B40) serta meningkatkan pendapatan purata B40 hingga RM 5,270 dan mengurangkan *Gini-Coefficient* kepada 0.385. Ini juga akan memastikan rakyat Malaysia mempunyai kuasa membeli yang lebih mantap dan perbelanjaan pengguna akan terus menjadi pemacu utama bagi pertumbuhan ekonomi.

**(C) MEMERANGI JENAYAH DAN RASUAH; MENGEMBALIKAN KEYAKINAN AWAM**

- C1 Dari segi politik, kita perlu jujur dan akur bahawa Barisan Nasional, dan juga Gerakan, tidak dapat tarikan yang secukupnya dalam bidang persepsi awam. Sebagai contoh, pembangkang melalui ucapan berapi-api dan manipulasi media social telah berjaya mempengaruhi orang ramai untuk mempercayai dakwaan mereka bahawa GST dan rasionalisasi subsidi tidak diperlukan jika rasuah dan ketirisan yang lain benar-benar dihapuskan sama sekali. Kita tidak menjawab dakwaan tersebut dengan berkesan dan mencukupi.

- C2 Turut mencerminkan pelbagai sentimen, Gerakan telah mendesak agar siasatan segera dan menyeluruh mengenai 1Malaysia Development Berhad (1MDB) diselesaikan dengan segera oleh agensi-agensi yang berkaitan serta Jawatankuasa Kira-kira Awam (PAC) Parlimen, demi kepentingan dan imej negara. Maklum balas kita menunjukkan bahawa walaupun 1MDB telah mengeluarkan banyak kenyataan media untuk menjelaskan menangkis pelbagai tuduhan, ramai orang masih tetap tidak terima penjelasan yang diberikan. Kita harus meningkatkan usaha komunikasi kita dan, yang lebih penting, untuk memulihkan keyakinan orang ramai, PAC, sebagai satu badan *bi-partisan*, perlu segera dilantik semula dan meneruskan siasatannya.
- C3 Malah, agak banyak sebenarnya usaha-usaha telah dilakukan untuk menangani rasuah, ketirisan dan pembaziran. Tujuh hingga lapan tahun lepas telah menyaksikan enakmen beberapa perundangan anti-rasuah yang penting serta usaha pengukuhan Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM), termasuk pelantikan jawatankuasa yang terdiri daripada Ahli-ahli Parlimen pihak Kerajaan dan pembangkang serta individu-individu bebas yang dihormati. Hasilnya, kedudukan Malaysia dari segi Indeks Persepsi Rasuah oleh *Transparency International* (TI) telah melonjak daripada serendah No. 60 pada tahun 2011 kepada No. 43 pada tahun ini. Walau bagaimanapun, rakyat biasa entah bagaimana seolah-olah tidak merasakan sedemikian. Malah, rasuah masih menjadi punca utama rasa tidak puas hati rakyat jelata dan kita mesti lebih aktif menangani masalah ini. Tambahan pula, walaupun pelbagai pendekatan di ambil untuk memerangi jenayah, rakyat masih risau tentang isu keselamatan. Saya menggesa pihak-pihak berkuasa memerangi dengan tegas jenayah dan penyebab-penyebab jenayah.
- C4 Program Transformasi Kerajaan (GTP) sebenarnya menyeru untuk tindakan lebih berat diambil terhadap rasuah, terutamanya selepas pelaksanaan Akta Perlindungan Pemberi Maklumat. Lebih penting lagi, GTP telah memberi tumpuan kepada keperluan untuk memerangi “rasuah besar” dengan mengawal selia dan menjadikan pembiayaan politik telus dan bertanggungjawab. Adalah benar bahawa pembangkang berulang kali membantah pendedahan penuh penderma mereka kerana takut bahawa kerajaan

mungkin memangsakan mereka. Walau bagaimanapun, Gerakan merasakan bahawa kita harus mengetepikan perasaan bimbang pembangkang yang tidak berasas ini. Untuk memulihkan semula keyakinan rakyat, tidak ada cara lain yang lebih baik melainkan dengan menangani isu ini secara cepat dan berkesan. Gerakan juga telah mengemukakan beberapa cadangan konkrit kepada kerajaan melalui Jawatankuasa Perunding Pembiayaan Politik yang diketuai oleh Menteri yang berkenaan YB Senator Dato' Paul Low.

## **D KEMBALIKAN MALAYSIA KE JALAN KESEDERHANAAN**

- D1 Malah dari segi politik juga, memang tidak dapat dinafikan wujudnya peningkatan suhu berkaitan hubungan antara kaum dan agama dalam tempoh dua (2) tahun yang lalu. Perdana Menteri berkata dengan tegas di PBB baru-baru ini bahawa "Malaysia telah dan akan sentiasa menjadi sebuah negara di mana pelbagai agama dan etnik bebas makmur dan berkembang maju." Beliau turut berkata bahawa Islam yang sah "jelas melindungi minoriti dan menghormati agama lain". Kami pastinya bersetuju dan menyokong penuh pendirian tegas sedemikian mengenai kesederhanaan. Malah, keharmonian dalam kepelbagaian sudah menjadi ciri dan kebanggaan Malaysia serta dicemburui oleh orang lain. Sebagaimana kita mengajar kesederhanaan di luar negara, kita juga mesti berdiri teguh mempertahankan kesederhanaan di negara sendiri kerana dunia sedang memerhati cara bagaimana kita menangani golongan pelampau dan ekstremisme dalam negara kita.
- D2 Walau bagaimanapun, kenyataan dan ucapan sesetengah pemimpin politik dan orang lain dalam dua (2) tahun yang lalu sangat bertentangan dengan semangat dan falsafah kesederhanaan. Oleh itu, Gerakan menggesa agar tindakan pantas dan tegas dikenakan terhadap seseorang yang mengucapkan kata-kata perkauman atau mengancam tindakan ekstremis, tanpa mengira perhubungan atau kedudukannya. Ianya amat menyakitkan hati apabila rakan-rakan kita dalam BN membuat kenyataan tidak sensitif dan mewajarkan kenyataan sebagai permainan politik yang biasa. Gerakan

kerap kali bersabar dalam banyak hal kerana kita mahu BN berjaya dalam transformasi Malaysia tetapi sudah tiba masanya bagi BN untuk mengambil tindakan tegas terhadap mana-mana anggotanya yang membuat kenyataan berbau perkauman atau hasutan. Dalam mengejar kuasa politik, kita tidak boleh membuang nilai-nilai dan prinsip kita.

- D3 Malah, pihak berkuasa yang berkaitan perlu membendung segala suara yang rasis dan memecah-belahkan masyarakat, yang bertentangan dengan kepercayaan dan nilai-nilai agama, serta semangat Perlembagaan Persekutuan dan Rukun Negara. Kami turut merasakan bahawa dengan mengamalkan demokrasi, kita tetap mempunyai kebebasan untuk berbahas dan mengadakan perhimpunan aman, tetapi bukannya melalui demonstrasi jalanan yang boleh terluar kawalan serta mengancam fabrik sosial negara yang berbilang kaum dan agama.
- D4 Sejak beberapa minggu kebelakangan ini, kami turut mendengar suara-suara yang mendesak sistem sekolah satu aliran, iaitu memansuhkan sekolah jenis kebangsaan Cina dan Tamil. Bukannya menggalakkan perpaduan, sebaliknya kenyataan sedemikian telah mencetuskan sentimen negatif yang menjejaskan perpaduan rakyat. Gerakan mengalu-alukan jaminan Perdana Menteri baru-baru ini yang mengatakan bahawa desakan sedemikian bukanlah dasar BN. Sesungguhnya, kami ingin mengingatkan kepada semua bahawa di bawah Akta Pendidikan 1996, tidak ada peruntukan lagi untuk menutup sekolah-sekolah rendah Cina dan Tamil, tidak seperti dalam Akta Pelajaran 1961.
- D5 Gerakan adalah satu idea yang mendahului masa. Kami percaya dan terus percaya bahawa Malaysia hanya boleh berkembang dan makmur jika kita bersatu padu. Memandangkan suara-suara perbalahan dan percanggahan semakin kuat berkembang, maka mereka harus disangkal dengan seruan perpaduan dan integrasi yang lebih lantang dan inilah yang telah diperjuangkan oleh Gerakan empat puluh tujuh (47) tahun yang lalu. Ada kalanya, saya tertanya-tanya adakah ada sesiapa yang benar-benar mendengar. Kesederhanaan adalah jalan yang sunyi tetapi ia merupakan jalan yang kita

mesti harungi kerana negara tidak boleh berkembang maju di dalam suasana ekstremisme dan ketakutan.

- D6 Gerakan juga berada di barisan hadapan dalam mempertahankan Perlembagaan Persekutuan serta asas penubuhannya. Kita tidak boleh membenarkan kepentingan politik melangkaui nilai-nilai perlembagaan dan prinsip kita. Perlembagaan Persekutuan merupakan satu panduan yang sama sekali tidak boleh kita abaikan. Gerakan menghormati kedudukan Islam sebagai agama persekutuan tetapi kita tidak boleh membenarkan pelaksanaan Hudud di Kelantan kerana ia bertentangan dengan Perlembagaan Persekutuan.

### **(E) MENEGASKAN HALA TUJU GERAKAN**

- E1 Ramai yang bertanya kepada saya, apakah hala tuju parti? Selepas kekalahan dalam Pilihanraya Umum Ke-12 dan Ke-13, ada yang memberitahu saya bahawa saya kurang bijak kerana memikul jawatan presiden dalam sebuah parti yang berada di ambang keruntuhan. Saya hanya mempunyai satu jawapan untuk semua pengkritik bahawa mereka salah kerana mereka tidak memahami Gerakan.
- E2 Kepada mereka yang mempersoalkan tentang hala tuju parti, saya mengajak anda semua untuk membaca dan memahami Perkara 7 Perlembagaan Parti kita. Matlamat dan objektif parti adalah jelas. Kami memperjuangkan kesederhanaan, keterangkuman, keadilan dan kesaksamaan. Kita berdiri teguh untuk mempertahankan apa yang betul dan menentang apa yang salah. Kita berbuat demikian bukan atas desakan angin politik tetapi kita berbuat demikian kerana ianya telah sehati dalam jiwa setiap seorang daripada kita - perasaan benar dan salah, serta hati nurani kita sebagai manusia dan rakyat Malaysia.



- E3 Namun kita turut akur serta faham bahawa bukan semua orang berkongsi semangat kita malah penyokong tradisi kita telah terjerumus dengan tomhahn-tohmahan pengkritik kami dan banyak menyalahkan kami juga kerana gagal untuk memanipulasi peranan yang lebih mendesak sebagai suara logik dalam BN. Walau bagaimanapun, kami berdiri dengan rekod kita khususnya di Pulau Pinang. Saudara Dr Lim Chong Eu dan Saudara Dr Koh Tsu Koon mengabdikan diri mereka untuk membina Pulau Pinang dan Gerakan berbangga dengan pencapaian mereka. Sebenarnya, asas kukuh yang telah kita bina di Pulau Pinang membolehkan kerajaan Pulau Pinang kini mentadbir urus dengan mudah, malah memainkan politik populisme.
- E4 Dalam bidang pendidikan dan pembangunan sumber manusia, Kerajaan Negeri Pulau Pinang yang diterajui Gerakan dahulu telah menubuhkan Pusat Pembangunan Kemahiran Pulau Pinang, Kolej Antarabangsa Pulau Pinang dan Kolej Perubatan Pulau Pinang, di samping menyokong penubuhan dan pengembangan institusi pendidikan awam dan swasta yang lain di Pulau Pinang. Yayasan Pendidikan Gerakan berganding bahu dengan Amanah Kebajikan Yeap Chor Ee telah menubuhkan Yayasan Pendidikan Wawasan untuk menaja Universiti Terbuka Wawasan (WOU) dalam menawarkan peluang pembelajaran jarak jauh kepada orang ramai yang bekerja di Malaysia. Sejak pengambilan pelajar bermula pada tahun 2006 sehingga kini, seramai 15,000 para pekerja telah mengikuti mod pengajian di WOU. Sebagai sebuah entiti bukan berasaskan keuntungan, WOU telah mengekalkan yuran yang sangat rendah. Kami amat berterima kasih kepada kerajaan persekutuan di bawah pimpinan Tun Abdullah dan kini Dato 'Sri Najib kerana membantu menampung defisit WOU. Kami yakin bahawa kita mampu mencapai kese-

imbangan akaun semasa dalam tempoh dua (2) tahun. Selain itu, WOU juga kini sedang meneroka kerjasama dengan institusi-institusi di negara-negara maju dan membangun, terutamanya di ASEAN.

- E5 Merujuk kepada desakan politik pada hari ini serta keperluan untuk memenangi lebih banyak kerusi pada pilihan raya umum yang akan datang, kami telah mengenal pasti calon-calon kita dengan lebih awal supaya mereka boleh turun padang dan mengenali pengundi di kawasan masing-masing. Walaupun majoriti kerusi yang kami tandangi berada di kawasan Bandar, kita tidak boleh memandang rendah keperluan dan bantuan yang mampu diberikan oleh calon yang dipilih.
- E6 Kami akan terus memperkukuhkan organisasi parti serta merekrut lebih ramai ahli. Tanpa tenaga kerja, kami tidak boleh menang dan kami menerima realiti tersebut. Malah mereka yang telah dikenal pasti sebagai calon telah dicabar untuk memastikan mereka mempunyai pasukan teras yang terdiri daripada pekerja dan penyokong.
- E7 Selain itu, Gerakan juga telah mempertingkatkan jentera publisiti kerana kita perlu lebih responsif dalam menangani fitnah dan propaganda pembangkang. Kebanyakan rakyat Malaysia telah tertarik dengan apa yang dikatakan oleh pembangkang kerana mereka menggunakan model *Goebbelsian* iaitu mengulangi pembohongan seribu kali supaya ia menjadi benar. Kami tidak mempunyai pilihan; kami perlu menangani masalah ini kerana pembangkang tidak mengambil berat tentang negara sebaliknya hanya lebih mementingkan pengumpulan kuasa politik untuk mereka sendiri.

**(F) MEREFORMASI BARISAN NASIONAL SUPAYA LEBIH INKLUSIF DAN**

## **BERORIENTASIKAN RAKYAT**

- F1. Berdasarkan semangat permuafakatan konsensus Barisan Nasional yang diasaskan oleh Tun Abdul Razak lebih 40 tahun yang lalu, kita dalam BN mesti menjadi peneraju, tetapi sekarang kita membiarkan pihak lain mengatasi dan mengalih dari kita! Malah, beberapa pemimpin Gerakan, termasuk diri saya, pernah mencadangkan penggabungan semua parti komponen BN untuk menjadi satu entiti. Saya secara peribadi mengakui bahawa cadangan tersebut adalah mendahului masa, sama seperti cadangan Dato' Onn Jaafar untuk membuka UMNO kepada semua komuniti hampir 70 tahun yang lalu yang masih mendahului masa.
- F2. Namun, jika kita mahu terus menerajui Malaysia pada masa hadapan, BN perlu bertindak untuk transformasi sekarang. Kita perlu berusaha bersungguh-sungguh dengan mengambil beberapa langkah konkrit dengan membentuk semula BN yang lebih kohesif, bersatu-padu dan mesra rakyat. Sehubungan itu, saya menyambut baik saranan Pengerusi BN, Dato' Sri Najib untuk menjadikan BN lebih mesra dan terbuka. Sebagai permulaan, kita perlu menggalakkan lebih banyak dialog yang mendalam, perundingan yang kerap serta kerjasama tulus di kalangan parti-parti komponen BN, semuanya demi kepentingan rakyat.
- F3. Izinkan saya mencadangkan beberapa langkah konkrit. Pertama, kita perlu menubuhkan sebuah kumpulan pemikir BN di peringkat kebangsaan, dengan intelektual dari parti-parti komponen untuk membincangkan serta menganalisis pelbagai isu kontroversi dengan cara yang rasional dan telus, menampilkan persefahaman serta merangka dasar yang lebih padu dan strategi yang lebih berkesan, berteraskan semangat "1Malaysia" dan "Rakyat Didahulukan". Kedua,

kita perlu menubuhkan biro BN bagi bidang-bidang yang menjadi perhatian di peringkat negeri dan bahagian untuk menggalakkan penglibatan dan penyertaan dari pelbagai kumpulan dalam BN serta masyarakat awam di peringkat akar rumbi.

- F4. Ketiga, kita perlu memperkenalkan konvensyen agung tahunan dan mengadakan mesyuarat AJK dengan lebih kerap di peringkat bahagian agar pemimpin bahagian kita tidak bertemu hanya sejurus sebelum pilihan raya umum. Keempat, kita perlu mempertimbangkan bagaimana mewujudkan mekanisme untuk memilih Pengerusi Bahagian BN dan ahli-ahli jawatankuasanya, dengan mengambil kira amalan pembahagian kerusi di kalangan parti-parti komponen dan memastikan semuanya diwakili. Penyusunan ini akan memastikan bahawa semua pemimpin BN bahagian sedar akan perasaan pelbagai komuniti dan parti-parti komponen serta tidak lagi bermain politik perkauman sepertimana menjurus kepada parti berasaskan kaum sendiri.
- F5. Kelima, BN juga perlu merekrut ahli-ahli yang lebih muda serta meletakkan mereka sebagai calon, memandangkan Malaysia merupakan sebuah negara muda dengan majoriti penduduk di bawah umur empat puluh (40). Gerakan berjanji untuk meletakkan calon-calon yang lebih muda, lelaki dan perempuan, yang berkebolehan, berdedikasi dan sedia berkorban demi kemajuan Malaysia. Kita mahu BN dan Gerakan mempunyai muka-muka muda. Sememangnya, terdapat desakan hebat agar BN dan semua parti komponen berubah, kalau tidak, kita semua akan diubah, sebagaimana amaran Dato' Sri Najib selepas beliau mengambil alih sebagai Perdana Menteri pada tahun 2009.

## **(G) KE ARAH MASA DEPAN YANG LEBIH BAIK**

- G1. Gerakan merasa bahawa rakyat Malaysia tidak sepatutnya mengalah dan berputus asa. Kisah Malaysia sepatutnya sebuah kisah yang inklusif, adil, saksama dan kepelbagaian. Ia merupakan satu kisah kejayaan dan kebahagiaan. Di sebalik semua cabaran yang kita hadapi, kita sentiasa dapat mengatasinya kerana kita bersatu. Walaupun sukar, namun izinkan saya mengingatkan anda tentang petikan daripada penyair Turki Nazim Hikmet, "Our best days have yet to be lived / hari terbaik kita masih belum kita tempuhi."
- G2. Ekstremisme dan pengasingan mesti dikalahkan dengan kesederhanaan dan keterangkuman. Emosi harus memberi laluan kepada akal dan amanah perlu mengatasi ketidakpercayaan. Sudah tiba masanya untuk kita semua secara kolektif mengambil alih jubah pembangunan negara dan bekerja bersungguh-sungguh demi kemajuan Malaysia. Rakyat Malaysia adalah bangsa yang tahan lasak serta tabah dan berjaya mengharungi cabaran kerana kita percaya kepada masa depan yang lebih baik
- G3. BN mestilah bersatu sebelum ianya dapat menyatukan negara. Oleh itu, saya merayu kepada rakan-rakan parti komponen unuk berikhtiar bersama untuk kebaikan semua dan jangan mengoyakkan negara ini dengan kata-kata rasis atau negatif. Pendemokrasian yang lebih besar telah melebarkan ruang perbezaan pendapat dan, jika tidak ditangani dengan baik, boleh membawa padah. Kita mesti menangani perbezaan pendapat tersebut dengan memahami mereka dan bukan mempenjarakan mereka. Walau bagaimanapun, mereka yang tidak bersetuju dengan kerajaan perlu berbuat demikian selaras dengan batasan undang-undang.

- G4. Gerakan menghormati proses pilihan raya dan mengalu-alukan semua rakyat Malaysia untuk mendaftar sebagai pengundi serta turut serta dalam proses ini. Demokrasi tidak boleh disalahgunakan dan digunakan untuk mencapai matlamat yang tidak demokratik dan kita tidak akan bertolak ansur dengan sebarang percubaan melalui ka-cau-bilau jalanan untuk menjatuhkan kerajaan yang telah dipilih secara sah.
- G5. Semua pihak perlu mengeneipkan politiknya yang kurang sihat dan bekerja secara kolektif untuk meneruskan kebaikan bersama. Malaysia cukup luas untuk setiap rakyat Malaysia. Kita mempunyai kemahuan politik dan keberanian untuk berdiri untuk apa yang betul dan Gerakan akan terus bersuara lantang tanpa rasa takut atau pilih kasih.

Sebelum saya akhiri ucapan saya, saya mencabar semua rakyat Malaysia untuk membina impian untuk hari esok yang lebih baik dan murni.

Sebuah Malaysia yang bersatu padu di mana tiada siapa yang lebih keMalaysiaan daripada orang lain.

Sebuah Malaysia yang progresif iaitu bersemangat dan berpandangan jauh serta menjamin kedudukan negara di mata dunia.

Sebuah Malaysia moden yang merangkumi bidang sains, teknologi, inovasi dan keusahawanan dengan pusat-pusat pembelajaran yang bertaraf dunia di mana persekitaran pembelajaran adalah terbuka dan bersifat ingin tahu.

Sebuah Malaysia yang berkasih-sayang di mana hak-hak, kepercayaan dan budaya semua kaum diraikan dan dihargai.

Sebuah Malaysia yang sederhana di mana tiada ekstremisme dan

kesederhanaan menjadi tunggak utama.

Impian ini boleh menjadi kenyataan dan kita mampu membina Malaysia jika kita bekerja keras dan meletakkan hati dan minda kita mencapainya. Kita mesti berjaya kerana kita tidak mempunyai pilihan lain. Hari ini, marilah kita sekali lagi memberikan komitmen serta dedikasi untuk membina sebuah Bangsa Malaysia.

Terima kasih.

民政党全国主席  
马袖强同志政策演讲  
民政党第 44 届全国代表大会  
2015 年 10 月 18 日（星期日）

我对于首相兼国阵主席拿督斯里纳吉亲临为第44届全国代表大会主持开幕，致以最深的谢意。我们也感谢出席大会的各成员党的代表、非政府组织代表和媒体朋友们。我欢迎出席大会的所有党全国代表，同时也衷心感谢那些为了确保这次大会成功的而任劳任怨的同志。

**(A) 应对动荡的世界局势**

A1 虽然我们今日得以在和平与舒适的马来西亚环境中开会，但我们必须意识到我们正生活在一个非常动荡的世界里。我只突出几个明显和令人不安的例子，由广为吹捧的“阿拉伯之春”所引发的北非的不稳定、互斗和仇恨局面、叙利亚和也门的内战等，又导致了欧洲现今的难民危机、西班牙和英国面临国家分裂的可能性、欧元区的经济危机和希腊的债务崩溃、很多国家的货币贬值和股市崩盘，其中也包括一向以来表现很好的中国，以及很多国家内少数群体遭受压迫和发动叛乱与恐袭等等。这些事件确实都增加了全球动荡现象。

A2 马来西亚也无法避免受到这些危机和挑战的负面影响，因为我国的经济和社会是开放的，并且在先进的通讯和交通下，与世界更加紧密地联系。在这动荡的局势中，自从首相于 2010 年联合国大会上提倡中庸运动以来，马来西亚在国际上能采取了坚定和值得赞扬的立场。首相也曾在最近的联合国大会和联合国维和峰会多次的演词中重申其立场，我们向首相在世界舞台展示其坚定的领导致敬。

A3 除了通过作为联合国安全理事会的成员国在国际上扮演更积极的角色，马来西亚也是今年度的东盟主席，在东盟内扮演着举足轻重的角色。在过去的 10 个月内，我国在努力推动东盟成立东盟经济共同体，及加强东盟在全球地缘政治的中



立立场方向取得成果，以确保东盟地区的和平与安全。马来西亚的确在东盟内展现了领导风范。

A4 民政党也欢迎跨太平洋伙伴协议（TPPA）的协商结果。马来西亚有史以来都是贸易国，将来也会是如此。自马六甲苏丹时期至今的马来西亚，当我们开放全球经济接轨，我们即可蓬勃发展。根据瑞士信贷的一项研究报告，跨太平洋伙伴协议将会促使马来西亚国内生产总值增加 5%。此外，马来西亚也将会进入一个几乎没有任何贸易障碍拥有 8 亿人口的庞大市场。民政党认为大家必须针对跨太平洋伙伴协议的利与弊进行一个理性和透明化的全国性辩论，我们也期待在这方面扮演我们积极和有效的角色。

## B 为全民福利推动经济

B1 回顾国内的局势，无可否认，过去几年以来确实非常具有挑战和令人担忧，最近几个月更甚。一些反对党领袖和国外评论家最近甚至形容马来西亚在经济和行政上为“失败的国家”，而在政治及种族与宗教关系上更是个“破裂的国家”。很多有理智和理性的国民会觉得这实在是言过其实。但是，我们不能否认，我国的确已是一个陷入困境中的社会，因为有许多重大课题不断恶化，并威胁国家的稳定与和谐。

B2 让我们先环顾经济和行政领域。毫无疑问的，拿督斯里纳吉自 2009 年接任首相以来，的确有推动了几项创新的举措、通过各项国家转型计划积极地提升绩效管理，以专注于解决人民所担忧的主要课题，以及探索和开拓新的经济政策。我们确实取得了一些不俗的成果，其中包括迈向高科技领域和高价值服务业。在世界经济论坛的全球竞争力指数中，马来西亚也由 2012 年的第 25 名不断地攀升至 2015 年的第 18 名。同时，在世界银行的营商环境报告中，马来西亚从 2010 年的第 23 名逐步提升至 2014 年的第 6 名。这些高排名显示马来西亚一直以来都做得不错，绝对不是一个“失败的国家”。但是，我们还是需要继续努力，因逆水行舟，不进则退。

B3 针对一个大马援助金的批评, 民政党依然认为这计划是正确的, 因为在经济先进国如新加坡和香港, 也实行着类似的计划。事实上, 民政党已有呼吁提高一个大马援助金的金额, 同时也实行其他更有效的措施, 以控制和降低生活费。中等收入家庭应享有更高的税务减免, 尤其是那些拥有孩子的家庭。我们也提出为月入少过 5000 令吉的家庭得以从所得税中扣除已付的消费税, 类似于保险、公积金和其他支出的税务扣除。在一个大马援助金为低收入家庭提供急需现金的当儿, 这可以协助减轻中等收入家庭的负担。

B4 民政党也向财政部长提供第 11 个大马计划和 2016 年财政预算案的建议中, 其中包括推行一项“加薪”计划, 所有月入少过 2500 令吉的国民在 2020 年提升一倍, 而该加薪成本由政府 and 雇主共同承担, 条件是员工必须承诺继续与雇主同在, 并在一些关键绩效指标上提高生产力。这是一个实现第 11 个大马计划核心宗旨之一的具体方式, 即是加倍提升 40%底层家庭 (B40) 的收入, 提高底层家庭的平均收入至 5270 令吉, 也将贫富不均的基尼系数降低至 0.385。这也将确保国民可以拥有更好的消费能力, 消费者的消费也将继续成为经济成长的主要动力。

### **(C) 打击贪污, 恢复人民信心**

C1 在政治方面, 我们必须坦承国阵和民政党在公众印象游戏中并未获得改善, 例如反对党通过激烈的演讲和操控社交媒体, 已成功说服很多人相信, 认为若可以全面消灭贪污和其他浪费, 那消费税及津贴合理化就再也没有必要。我们并未能有效地回应这些指控。

C2 为了反映一般人民的心声, 民政党一直以来都呼吁相关机构和公共账目委员会必须尽量加速对一个大马发展有限公司的彻底调查, 因为这是关乎国家的利益和形象的。我们所收到的反馈显示, 尽管一个大马发展有限公司本身已发表很多声明, 澄清和反击各种指控, 但很多人民还是不愿意接受。我们必须加强与人民沟通的努力。更重要的是由朝野所组成的公账会必须尽快重组, 以能进行调查任务, 恢复人民的信心。

C3 事实上, 政府已在对付贪污、舞弊和浪费方面作出甚多努力。在过去的 7 至 8 年期间, 我们看到了一些重要的反贪立法的通过执行与加强反贪会的措施, 包括委任朝野国会议员和受尊重人士所组成的一些独立委员会来监督反贪措施。因此, 马来西亚在国际透明组织所评估的贪污印象指数排名由 2011 年的第 60 名提升至今年的第 43 名。然而, 人民似乎依然没有感到有所改进。事实上, 贪污依然是人民不满的一个主要原因。相同的, 虽然已采取很多措施打击罪犯, 但民众依然对治安感到担忧。我们必须采取更有劲的行动, 加倍努力打击贪污和罪犯。

C4 实际上, 政府转型计划有建议采取更严厉的肃贪举措, 尤其是在实行举报人保护法令之后。更重要的是, 政府转型计划也强调必需控制及确保政治献金的透明度和问责性, 以专注于打击政治贪污。反对党确实曾一再反对披露其献金者的身份, 其借口是担心政府可能会加害他们的“金主”。然而, 民政党认为我们应不理睬反对党的这种无谓的“恐惧”。为了恢复人民的信心, 没有比更迅速及有效地解决政治献金课题的更好方法。民政党已通过由有关部长拿督刘胜权领导的政治献金咨询委员会, 向政府提呈多项具体的建议。

## D 重新回归中庸的马来西亚

D1 在政治方面, 无可否认, 在过去 2 年, 种族和宗教关系持续升温。首相最近曾在联合国致词中强调“马来西亚永远都是各信仰和种族自由发展和繁荣的土地”。他也表示, 真正的伊斯兰是“保护少数群体和尊重其他信仰的”。我们非常同意和全力支持首相如此坚定的中庸立场。事实上, 和而不同一直都是马来西亚的标志, 我们引以为荣, 同时也是他人所羡慕的。但是, 当我们在海外宣扬中庸的同时, 我们也必须在国内力挺和捍卫中庸, 因为全世界都在关注我们如何应对国内的极端分子和极端主义。

D2 然而, 在过去 2 年, 几名政治领袖和其他人士的用词和言论已违背了这个中庸的精神和理念。因此, 民政党呼吁政府, 不论其身份背景和职位高低, 均一致迅速采取严厉行动对付任何发表种族性言论或具有威胁性极端行为的人士。当我们的国阵盟友发表缺乏敏感性言论, 并将该言论合理化为公平的政治游戏, 这是令人

感到心痛的。民政党在很多情况下都很有忍耐，因为我们希望国阵可以成功地将马来西亚转型，然而现在正是国阵严厉对付任何发表种族或煽动性言论的成员的时候。在追求政治权利的过程中，我们不可抛弃我们的价值观和原则。

D3 事实上，有关当局必须制止所有分裂主义和种族主义的声浪，因为这更是违背了我们所有的宗教信仰和价值，以及我们的联邦宪法和国家原则。我们也认为，在一个民主的国家，我们可以针对任何课题举行辩论及和平集会，但却不好上街头示威，因为这可以导致失控，而威胁我们多元民族及多元宗教的社会结构。

D4 在最近的几个星期，我们也听到一些要求施行单源流学校制度的呼吁，这等同于要废除华小及淡小。这样的言论已引发不利于团结的负面情绪，而不能促进团结的。民政党欢迎首相表明如此的呼吁并不是国阵的政策。事实上，我们需要提醒各方，1996 年教育法令内并没有条文赋予教长有权关闭华小与淡小，这与早期的 1961 年教育法令截然不同。

D5 民政党是个超越时代理念的政党，我们相信只有团结和凝聚力，马来西亚才可以继续成长和繁荣。由于不和谐与不一致的杂音日益增长，呼吁团结和融合的呼声就应该更加响亮，而这也是民政党在过去 47 年一直以来所宣扬的。有时候，我也怀疑，是否真的有任何人聆听。中庸可能是一条孤寂的道路，但我们却必须前进，因为国家无法在极端主义和恐惧的环境下繁荣。

D6 民政党一直以来都在前线捍卫联邦宪法和其基本架构。我们不能让政治超越宪法价值和原则。联邦宪法是我们不能抛弃的指南。民政党尊重伊斯兰教作为国教，但我们绝不允许在吉兰丹实行伊斯兰刑事法，因为这是违宪的。

### **(E) 重申民政党的方向**

E1 很多人都问，我党的方向到底是什么？在第 12 届和第 13 届全国大选相继落败后，有人甚至告诫我接任这个在垂死挣扎政党的党主席职位对我个人而言是不明智的。面对这些批评，我只能回应说，他们是错误的，因为他们不了解民政党。

- E2 对于那些询问党方向的人士, 我恳请你们翻阅党章第 7 条文。党的宗旨和目标很明确: 我们力挺中庸、包容、公正和公平。我们矢言维护真理, 坚决反对歪论。我们并非因为政治风向而如此做, 而是为了深植在每人心中的是非观念, 以及作为人类和马来西亚人民的良知。
- E3 然而, 我们也理解, 并非所有人有着和我们一样的热情, 而我们有些传统支持者也被我们的批评者所影响, 也有人谴责我们辜负了“国阵良知”的承诺。但是, 我们却是拥有良好政绩, 尤其在槟州, 我们已尽力而为。林苍佑同志和许子根同志为槟州建设贡献了一生, 民政党为此成就引以为荣。事实上, 我们在槟州所打下的健全基础, 使现任槟州政府可以轻松执政和操弄民粹政治。
- E4 在教育和人力资源领域上, 民政党领导的槟州政府, 创立了槟州技术发展中心、槟州国际学院和槟州医药学院, 同时也支持其他国立和私立教育机构在槟州设立和扩充。民政党教育基金与叶祖意家族福利基金联手创办了宏愿教育基金, 以资助宏愿开放大学, 为马来西亚的打工一族提供网上学习的机会。自 2006 年第一次收生以来, 至今已有 1 万 5 千名在职人员体验了宏愿开放大学的教学模式。作为一个非盈利机构, 宏愿开放大学一直坚持低学费政策。因此, 我们非常感激敦阿都拉和拿督斯里纳吉所领导的中央政府的援助, 以平衡大学这几年的收支。宏大有信心在这两年内可以达到盈亏平衡。同时, 宏大也正走向世界, 与先进和发展中国家, 尤其是东盟国家, 开拓教育伙伴关系。
- E5 有鉴于今日的政治需求和在来届大选必须赢得更多席位, 我们已提前鉴定候选人, 以便他们可以开始工作, 了解各自选区内的选民。尽管我们的竞选席位多数位处于城市地区内, 但我们不能低估选民们对能服务的代议士的要求。
- E6 我们也将继续加强党的组织和招募更多的党员。在没有人力资源支持下, 我们无法获得胜利, 我们必须接受这个现实。事实上, 我已经给予所有被鉴定的候选人一个挑战, 即是确保他们各自拥有一个核心工作团队和支持者。

E7 除此之外, 民政党也提升了宣传设施, 以便能更积极地回应反对党的谎言和宣传。很多国民都被反对党的言论所蒙蔽, 因为他们采用戈培尔模式, 重复数千次谎言, 即能使其变成事实。但我们没有选择, 我们必须做出反击, 因为反对党根本不关心国家, 而只在意获得更多的政治权利。

**(F) 促进国阵转型, 更具包容性和以民为本**

F1 基于 40 多年前敦拉萨创立国阵时所提倡的共识精神, 在国阵内的我们必须担起领导的责任, 岂能让其他政党超越和取代我们。事实上, 包括我在内的几名民政党领袖, 曾经呼吁所有国阵成员党合并为一个政党。我坦承这种呼吁是走在我们时代之前, 正如拿督翁惹化于 70 年前呼吁巫统开放给所有族群, 当时甚至到现在也可能还是不合时宜。

F2 然而, 如果我们要在未来继续领导马来西亚, 国阵现在就必须开始。我们必须作出真正和坚决的努力, 开始采取一些具体措施, 转型国阵, 以使其变得更有凝聚力、更融合和以民为本。因此, 我欢迎我们的国阵主席拿督斯里纳吉呼吁国阵应变得更亲民和更愿意听取民意。作为开一个开始, 我们国阵成员党间要互相尊重、需要推广更深入的对话、频密的协商和真诚的合作, 处处为人民着想。

F3 让我提出一些具体的措施。首先, 在中央我们需要成立一个国阵的全国性智囊团, 让来自各成员党的知识分子, 能理性和坦率地讨论与分析各项有争议性的课题, 制定更多基于“一个马来西亚”和“以民为先”精神的更具凝聚力的政策与更一致策略。其次, 我们应该在所有的区部成立有关不同特定领域的国阵决策局, 以鼓励来自国阵内的不同群体参与, 同时也与当地的公民社会和公众人士时常密切地交换意见。。

F4 第三, 我们应该在区部推介年度大会和更频密的执委会议, 以让我们的区部领袖们不是只在全国大选要来临时才碰面。第四, 我们应该深思如何设立一个机制来选出国阵区部主席和执委们, 当然要考量到成员党之间的席位分配的原则, 及确保所有成员党都有代表性。这样的安排将确保在国阵区部中选的领导层可以更敏

锐地意识到各群体和成员党的感受, 同时也不会自身的单元种族政党内再玩弄种族政治。

F5 第五, 国阵也必须广招年轻党员, 并让他们成为候选人, 因为马来西亚是一个年轻的国家, 大多数人口都低于 40 岁。民政党本身也承诺将让更多有能力、敬业和愿意为马来西亚的福祉而牺牲的年轻男女候选人上阵。国阵和民政党需要年轻的面孔。事实上, 正如纳吉曾说过, 国阵和所有成员党迫切需要作出改革, 要不然我们将会被变革。

### (G) 迈向更美好的明天

G1 民政党很坚决认为马来西亚人民不应自我陷入绝望和沮丧。马来西亚应是一个包容、公平、平等和多元的故事。它也是成功和喜悦的故事。尽管面临许多挑战, 我们依然能够一一克服, 并保持团结。尽管困难重重, 也容我提醒各位, 土耳其诗人希克梅特的箴言“我们最美好的日子还未到来”。

G2 中庸和包容必能击败极端主义和排外主义。情绪必须让路给理性, 信任必定战胜猜疑。我们应及时并肩承担国家建设, 并为马来西亚的发展而努力奋斗。马来西亚人民是机敏及充满适应力的。我们曾坚强地度过难关, 因为我们相信明天会更好。

G3 民政党也认为在团结国家之前, 国阵自身必须先要团结。因此我也呼吁国阵成员党为共同利益而努力, 不要将这个国家撕碎。持续的民主化扩大了容纳异议的空间, 但如果不好好地加以处理, 将会导致混乱和骚动。我们必须致力了解这些异议的声浪, 而不是将他们囚禁起来。然而, 任何对政府持有异议者也必须奉公守法。

G4 民政党尊重民主选举过程, 并欢迎所有国民登记为选民, 参与选举过程。民主不能在违反民主的程序下被滥用, 我们绝不容忍任何企图要通过街头以煽动尝试推翻合法当选的政府。

G5 所有人必须放开政治包袱, 携手共创共同的美好。马来西亚有足够大的空间容纳每个马来西亚人民, 我们有为正义挺身政治意愿和勇气, 民政党也将继续无畏无私地发言。

在我结束演讲前, 我挑战所有国民加入我们期望更美好明天的行列。

一个有凝聚力的马来西亚, 是一个没有一个人能自夸比你更“马来西亚化”的国度。

一个进步的马来西亚, 拥有对未来的憧憬和充满朝气, 在国际上获得认可。

一个现代化的马来西亚, 是一个拥有科学、科技、创新、创业精神, 并具有世界级学习机构和充满活力及求知欲的学习环境。

一个富有爱心的马来西亚, 珍惜和欢庆所有群体的权利、信仰和文化。

一个中庸的马来西亚, 完全没有极端主义的存在。

只要我们大家万众一心, 彼此同心协力, 必能使到这个梦想中的马来西亚成真。今天, 让我们再次为了塑造一个马来西亚民族作出承诺吧!

谢谢。



**POLICY ADDRESS OF SDR. MAH SIEW KEONG**  
**NATIONAL PRESIDENT OF PARTI GERAKAN RAKYAT MALAYSIA (GERAKAN)**  
**44<sup>th</sup> NATIONAL DELEGATES' CONFERENCE 2015**  
**SUNDAY, 18<sup>TH</sup> OCTOBER 2015**

I would like to express our deepest gratitude to our Prime Minister and Barisan Nasional Chairman, Yang Amat Berhormat Dato' Sri Najib Tun Razak, for gracing and officiating our 44<sup>th</sup> National Delegates Conference (NDC). We are also touched by the presence of our comrades from Barisan Nasional (BN) component parties, representatives from foreign missions, NGOs, and friends of the media. I welcome all delegates present and thank all those who have devoted themselves in ensuring the success of this NDC.

**(A) COPING WITH WORLD IN TURMOIL**

A1 As we meet today in a peaceful and comfortable setting right here in Malaysia, we must be keenly aware that we are living in a world in great turmoil. Just a few glaring and disturbing examples -- the instability, hostility and unrest in Northern Africa as the aftermath of the much touted Arab Spring Uprising, civil wars in Syria and Yemen, leading to refugee crisis in Europe; the possible break-up of Spain and even Britain, the economic crisis in the Euro-Zone and the Greek debt meltdown, currency decline and devaluation and stock market crashes in many countries, including high-flying China; oppression and rebellion of minority groups in many countries. All these add up to a global picture of gloom indeed.

A2 Malaysia is not insulated from all these crises and challenges because we are an open economy and an open society closely interconnected to the world with advances in communication and transportation. In the midst of all these, Malaysia has taken firm and commendable positions in the global arena, starting with the call for a Global Movement of the Moderates by our Prime Minister in the United Nations (UN) in 2010. The Prime Minister reaffirmed this commitment in his speeches to the United Nations General Assembly and also the UN Peace-keeping Summit most recently. We salute the Prime Minister's resolute leadership on the global stage.

A3 While playing an increasingly active role in the world stage through our membership of the United Nation's Security Council, Malaysia has also been playing a pivotal role within ASEAN as ASEAN's Chairman this year. Over the past ten (10) months, much has been achieved in pushing ASEAN towards an integrated ASEAN Economic Community, while strengthening ASEAN's position of neutrality in global geopolitics to ensure peace and security in our region. Malaysia has really shown leadership within ASEAN.

A4 Gerakan also welcomes the conclusion of the negotiations on the Trans Pacific Partnership Agreement (TPPA). Malaysia has always been and will always be a trading nation. From the Sultanate of Malacca to modern day Malaysia, we have thrived by being open and connected to the global economy. According to a report by Credit Suisse, the TPPA will add 5% to Malaysia's GDP. Also, Malaysia will have easy access to a market of 800 million people with almost no trade barriers. Gerakan also believes we must have a rational national debate on the pros and cons of the TPPA and we look forward to playing an active and effective role.

## **B DRIVING THE ECONOMY FOR THE BENEFIT OF ALL**

B1 Coming back to our own domestic front, we cannot deny that the the past few years have been very challenging indeed, becoming even more so in recent months. The opposition leaders and some foreign critics have recently described Malaysia as a "failed state," economically and administratively, or a "fractured nation," politically and in terms of inter-ethnic and inter-faith relations. Most sensible and rational Malaysians would find these two (2) terms as being grossly over-exaggerated. However, we cannot deny that we are a troubled society, with many major issues festering and it threatens our much cherish stability and harmony.

B2 Let us look at the economic and administrative realms. No doubt, since Dato' Sri Najib assumed the Prime Ministership in 2009, he has creatively initiated and actively pushed for the National Transformation Programme, focusing on major concerns of the people by improving performance management, exploring and exploiting new economic initiatives. We have made considerable progress

indeed, including moving towards high-tech industries and high-value services. In the Global Competitiveness Index compiled by the World Economic Forum, Malaysia has steadily advanced from No. 25 in 2012 to No. 18 in 2015. In "Ease of Doing Business" compiled by the World Bank, we have steadily improved from No. 23 in 2010 to No. 6 in 2014. These high rankings show that Malaysia has been doing well, hardly a "failed state." Hence, we need to keep improving, as others continue to strive and move ahead.

B3 Against criticisms of Bantuan Rakyat 1Malaysia (BR1M), Gerakan still feels that BR1M is correct as similar schemes are being implemented even in advanced economies like Singapore and Hong Kong. In fact, Gerakan has called for higher BR1M payments, while other more effective measures should be implemented to control and even reduce rising costs. There should be higher tax credits for middle-income families, especially those with children. We have also proposed for a Goods and Services Tax (GST) tax deduction for all households earning less than RM 5,000.00 a month, similar to tax deductions for insurance, EPF and other expenditure. These measures will bring some relief to middle-income families, while BR1M provides much needed cash for the lower-income group.

B4 Gerakan has made a number of recommendations for the 11<sup>th</sup> Malaysia Plan and 2016 Budget, amongst them are the introduction of a "wage top-up" scheme whereby the salaries of all Malaysians earning less than RM2,500.00 would have their salaries doubled by Year 2020, with the cost of increment borne and shared by the government and the employer, on condition that the employee must be committed to stay with the employer and show a definite increase in productivity by some KPI assessment scheme. This is a concrete way to achieve the central aim of the 11<sup>th</sup> Malaysia Plan to double up the income of the bottom 40 per cent of households (B40) and by increasing the mean income of B40 to RM5,270.00 and reducing the Gini coefficient of inequality it to 0.385. This will also ensure that Malaysians will have higher spending power, and consumer spending will continue to be a major driver of economic growth.

**(C) COMBATING CORRUPTION AND CRIME;  
RESTORING PUBLIC CONFIDENCE**

- C1 On the political front, we have to frankly admit that Barisan Nasional (BN), and also Gerakan, have not been gaining ground in the public perception game. For example, the opposition through fiery speeches and social media manipulation has managed to persuade many people to believe their major allegation that the GST and subsidies rationalisation would not be necessary if corruption and other leakages could be completely abolished. We have not answered such allegations effectively enough.
- C2 Echoing the sentiments of many, Gerakan has also been calling for speedy and thorough investigation of 1Malaysia Development Berhad (1MDB) as it is in the national interest and for national image for this matter to be resolved expeditiously by the relevant agencies and by the Public Accounts Committee (PAC) of Parliament. Our feedback indicated that although 1MDB has issued many press statements to clarify and counter various allegations, many people are still not receptive. We must improve our communication efforts, and more importantly, to restore public confidence, the PAC, as a bi-partisan set-up, has to be quickly reconstituted and proceed with its investigation.
- C3 In fact, quite a lot has actually been done to address corruption, leakages and wastages. The last seven to eight years saw the enactment of several important anti-corruption legislations and the strengthening of the Malaysian Anti-Corruption Commission (MACC), including the appointment of committees consisting of MPs from both sides and respected independent individuals. As a result, Malaysia's ranking in terms of Corruption Perception Index by Transparency International (TI) has steadily improved from a low of No. 60 in 2011 to No. 43 this year. However, the common people still somehow do not seem to feel that it is so. In fact, corruption is still a major source of discontent of our rakyat. Similarly, despite the many measures employed to fight crime, the public remains concern over safety. I call on the relevant authorities to be tough on crime and the causes of crimes.
- C4 The Government Transformation Plan (GTP) actually did call for even harsher actions to be taken against corruption, especially after the implementation of the Protection of Whistle Blowers Act. More importantly, the GTP has highlighted the need to combat "grand corruption" by regulating and making political

funding transparent and accountable. It is true that the opposition has repeatedly objected to full disclosure of donors on the excuse that the government may victimise their donors. However, Gerakan feels that we should brush aside such unfounded fears of the opposition. To regain the people's confidence, there is no other better way than to quickly and effectively address this issue. Gerakan have submitted several concrete proposals to the government through the Political Funding Consultative Committee headed by the Minister in charge, YB Senator Dato' Paul Low.

## **D REDEEMING AND TAKING BACK MODERATE MALAYSIA**

D1 Also, on the political front, there has undoubtedly been an increase in temperature in terms of inter-ethnic and even inter-faith relations in the past two (2) years. The Prime Minister had said emphatically in the United Nations recently "Malaysia has been and will always be a land where many faiths and ethnicities freely prosper and thrive." He also said that authentic Islam "explicitly protects minorities and respects those of other faiths." We can definitely agree with and fully support such a strong position of moderation. In fact, harmony in diversity has been the hallmark and the pride of Malaysia, and the envy of others. But as we preach moderation abroad we must also stand up and defend moderation at home as the world is watching how we deal with extremists and extremism domestically.

D2 However, words and utterances of a few political leaders and others in the past two (2) years have gone contrary to this very spirit and philosophy of moderation. Hence, Gerakan calls for quick stern action against anyone, irrespective of his affiliation or position, who utters racist words or threatens extremist actions. It hurts when our friends in BN make insensitive remarks and justify those remarks as political fair game. Gerakan too has been very patient on many occasions because we want BN to succeed in transforming Malaysia, but it is high time for BN to come down hard on any member who makes racist or inflammatory remarks. In the pursuit of political power, we must never abandon our values and principles.

- D3 Indeed, the relevant authorities must curb all divisive and racist noises that are contrary to our religious beliefs and values, and the spirit of our own Federal Constitution and Rukun Negara. We also feel that, in a democracy, we can have debates and peaceful gatherings on any issue, but not street demonstrations that can get out of control and threaten our multi-ethnic and multi-religious social fabric.
- D4 In recent weeks, we also heard voices calling for a single stream school system that is tantamount to abolishing the Chinese and Tamil primary schools. Instead of promoting unity, such statements have already triggered adverse sentiments detrimental to unity. Gerakan welcomes the Prime Minister's most recent reassurance that such calls are not BN policy. Indeed, we need to remind all that, under the Education Act 1996, there is no provision for the closure of Chinese and Tamil primary schools, unlike the earlier Education Act 1961.
- D5 Gerakan is an idea ahead of its time. We believe and still believe that Malaysia can only grow and prosper if are united and cohesive. As the noises of discord and dissonance grow louder, they must be met with even louder calls for unity and integration and this is what Gerakan has been preaching for, for the past forty-seven (47) years. Sometimes, I wonder is anyone actually listening. Moderation can be a lonely road, but it is a road we must travel on because a nation cannot thrive in a climate of extremism and fear.
- D6 Gerakan has also been at the fore-front in defending the Federal Constitution and its basic structure. We cannot allow politics to take precedence over our constitutional values and principles. The Federal Constitution is a guide we must never abandon. Gerakan respects the position of Islam as the religion of the federation, but we cannot allow the implementation of Hudud in Kelantan because it is against the Federal Constitution.

**(E) REAFFIRMING GERAKAN'S DIRECTION**

- E1 Many have asked me, what is the direction of the party? After the losses in the 12<sup>th</sup> and 13<sup>th</sup> General Elections, some even told me that I am foolish to assume

the presidency of a party that is in its last throes. I have only one answer for all the critics; they are wrong because they do not understand Gerakan.

- E2 For those who ask for direction, I invite you to read Article 7 of our Party Constitution. The aims and objectives of the party are clear. We stand for moderation, inclusiveness, justice and fairness. We stand for what is right and we will fight what is wrong. We do so not at the behest of the political winds, but we do so as it is ingrained in each and every one of us - a sense of right and wrong, and our conscience as human beings and Malaysians.
- E3 But, we are also humble enough to appreciate that not everyone shares our fervour and our traditional supporters have been taken in by our critics and some have blamed us for failing to live up to our promise as the voice of reason in BN. However, we stand by our record, especially in Penang, and we have done our best. Saudara Dr Lim Chong Eu and Saudara Dr Koh Tsu Koon dedicated their lives to building Penang, and Gerakan is proud of its achievements. In fact, the sound apparatus that we have built in Penang has enabled the current Penang State Government to govern with ease, and in fact, play populist politics.
- E4 In the field of education and human resource development, the Gerakan-led Penang State Government set up the Penang Skills Development Centre, the Penang International College and the Penang Medical College, while supporting the establishment and expansion of other public and private education institutions in Penang. The Gerakan Education Foundation joined hands with the Yeap Chor Ee Charitable Trust in setting up the Wawasan Education Foundation to sponsor the Wawasan Open University in offering online learning opportunities to the working public of Malaysia. After the first intake in 2006, 15,000 working people have experienced the WOU mode of education to date. As a not-for-profit entity, WOU has kept its fees very low. Hence, we are grateful to the federal government under Tun Abdullah Ahmad Badawi and now Dato' Sri Najib for helping us to make ends meet. WOU is confident to achieve break even within these two (2) years. Moreover, WOU is presently exploring international partnerships with education institutions in advanced and developing countries, especially in ASEAN.

E5 But, in view of the political compulsions of today and the need to win more seats in the coming general election, we have identified our candidates in advance so that they can work the ground and get to know their voters. Despite contesting in majority urban seats, we cannot under-estimate the need for a hands-on and service-orientated elected representative.

E6 We will also continue to strengthen our organisation and recruit more members. Without manpower, we cannot win and we accept this reality. In fact, all those who have been identified as candidates have been challenged to ensure that each has a core team of workers and supporters.

E7 Beyond that, Gerakan has also been upgrading its publicity infrastructure, as we need to be more responsive in countering the lies and the propaganda of the oppositions. Many Malaysians have been drawn in by what the opposition has been saying because they employ the Goebbelsian model of repeating a lie a thousand times so it becomes the truth. But, we have no choice; we have to counter this because the opposition is not concerned about the nation, but only concerned about amassing political power.

**(F) REFORMING BARISAN NASIONAL TO BE MORE INCLUSIVE AND PEOPLE-ORIENTATED**

F1 Based on the spirit of consensus when Barisan Nasional was founded by Tun Abdul Razak over forty (40) years ago, we, in BN, must take up the responsibility to take the lead, and not allow others to overtake us or to take over from us! In fact, quite a few Gerakan leaders, myself included, have called for the merging of all component parties in BN into a single entity. I recognise that such calls may now still be ahead of our times, just as Dato' Onn Jaafar's call for UMNO to open up to all communities almost 70 years ago was and perhaps still is ahead of times.

F2 However, if we want to continue to lead Malaysia into the future, BN must start to transform now. We must make a real and resolute effort to start to take a few concrete moves forward to reform BN to be more cohesive, integrated and people-oriented. Hence, I welcome our BN Chairman, Dato' Sri Najib's call for BN to make BN a friendly and more receptive face. As a start, we need to



promote more in-depth dialogues, frequent consultations and genuine co-operation amongst component parties within BN, all for the sake of the people.

- F3 Let me propose a few concrete measures. First, we should set up a joint BN think-tank at the central level, for intellectuals from all the component parties to discuss and analyse various controversial issues in a rational and frank manner, to come up with common understanding and formulate more cohesive policies and more coherent strategies based on the "1Malaysia" and "People First" spirit. Second, let us also set up BN bureaux on particular areas of concern at the state and division levels to encourage participation and representation from diverse groups within BN and to frequently and closely engage civil society and the general public at the grass root.
- F4 Third, we should introduce annual general conventions and more frequent committee meetings at the division level so that our division leaders do not meet just before general elections. Fourth, we should consider how to set up a mechanism to elect the BN Division Chairman and committee members, taking into account the principle of allocation of seats amongst component parties and ensuring all are represented. Such an arrangement will ensure that the BN division leaders elected will be keenly aware of the feelings of various communities and component parties and will no longer play racial politics or as are tempted to within one's own race-based party.
- F5 Fifth, BN must also recruit younger members and field them as candidates because Malaysia is a young nation with a majority of the population under the age of forty (40). Gerakan pledges to field more young candidates, male and female, who are capable, dedicated and willing to make the sacrifices needed for the betterment of Malaysia. We need BN and Gerakan to have a young face. Indeed, there is great urgency for BN and all component parties to change or else, we will be changed, as what Dato' Sri Najib said when he first took office as Prime Minister six (6) years ago.

**(G) TOWARDS A BETTER TOMORROW**

- G1 Gerakan feels strongly that Malaysians should not allow ourselves to give in to despair and despondency. The Malaysian story has to be one of inclusiveness, justice, equity and diversity; a story of success and happiness. Despite of all the challenges, we have always overcome them because we have always been united. As tough as it may seem, let me remind all of you of the words of Turkish poet, Nazim Hikmet, "Our best days have yet to be lived."
- G2 Extremism and exclusivity must be defeated by moderation and inclusiveness. Emotions must give way to reason, and trust must triumph over mistrust. It is time for all of us to collectively assume the mantle of nation building and work assiduously for the advancement of Malaysia. Malaysians are resilient and resourceful people who have stoically withstood challenges because we believe in a future that is better than our past.
- G3 BN must be united before it can unite the nation. Hence, I call on our friends in component parties to work towards the common good and not tear this nation up by making racist or negative comments. Greater democratisation has enlarged the space for dissent but if not properly managed, it can lead to chaos and disorder. We need to manage the voices of dissent by understanding them and not locking them up. However, those who disagree with the government must do so within the confines of the law.
- G4 Gerakan respects the electoral process and welcomes all Malaysians to register as voters and include themselves in this process. Democracy cannot be abused and be used to achieve undemocratic ends and we will not tolerate any attempt, especially by street agitations, to remove a legitimately elected government.
- G5 Everyone must put aside politicking and work collectively to further the common good. Malaysia is big enough for every Malaysian. We have the political will and courage to stand for what is right and Gerakan will continue to speak without fear or favour.

As I end my speech, I challenge all Malaysians to join me in dreaming of a better tomorrow.

A cohesive Malaysia where no one is more Malaysian than the person next to you.

A progressive Malaysia that is forward-looking and spirited, assured of our place in the community of nations.

A modern Malaysia that embraces science, technology, innovation and entrepreneurship with world-class institutions of learning where the learning environment is vibrant and inquisitive.

A compassionate Malaysia where the rights, beliefs and cultures of all communities are celebrated and cherished.

A moderate Malaysia where extremism is absent and moderation is supreme.

This dream can become a reality and we can build this Malaysia if we work hard and if we put our hearts and minds to it. We must succeed because we do not have any other option. Today, let us once again re-commit and re-dedicate ourselves to building a Bangsa Malaysia.

Thank you.